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Närvarande: 
Förvaltningsledningen: Elisabet Tullgren 

Avdelningen Verksamhetsstöd och 

Stadsmiljö 

Johanna Hult 
Avdelningen Förskola & Fritid 

Jonas Ransmyr 

Enheten för ekonomi och 

internservice 
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Sekreterare:   Petra Wahlgren  

    HR konsult 

 

Vision:    Martin Lööf, t om punkt 8 

SACO:    Dick Morén 

Sveriges Lärare:  Josefin Andersson 

Kommual:   Ingela Ulvedal 

    Fanny Jasemy Nejad  

SSR:    Moa Lundgren 

 

 

Ej närvarande:  Karin Bülow 

    Stadsdelsdirektör 

Lena Hedin 

Avdelningen Äldreomsorg och LSS 

Utförare 

Hanna Jakhammer 

Avdelning Individ- och Familjestöd 

Karin Wrannvik 
Ledarna 

Louise Lindberg-Svärd 

Vårdförbundet 

 

 

 

 

1. Sammanträdet öppnades 
 

2. Föregående mötesprotokoll  
 

Protokollet är justerat och läggs till handlingarna.  

3. Godkännande av dagordning 
 

Dagordningen godkändes.  

4. Ärenden till nämnden sammanträde den 
14 november 

 

Elisabet Tullgren informerar om att ärenden till nämnden finns 

tillgängliga på ”Meetings”. Inga frågor lyftes från förbunden.  
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5. Aktuella upphandlingar 
 

Inget att rapportera. 

 

6. Process samverkansstruktur i och med ny 
organisation 

 
Elisabet Tullgren informerar om att den nya enhetliga 

chefsstrukturen kommer att ge förändringar även inom 

strukturen för samverkan. Förvaltningen har ett förslag på ny 

samverkan som skickas ut till förbunden för översyn till nästa 

ordinarie FVG, den 5 december. Förvaltningen önskar få 

synpunkter från förbunden innan mötet samt vem från 

respektive förbund som har mandat att skriva under 

överenskommelsen.  

 

7. Planering VP och budget 2025 
 

Elisabet Tullgren informerar om att på det extra inbokade 

FVG, den 21 november kommer förvaltningen att gå igenom 

förslag till VP2025. Förbunden återkommer till förvaltningen 

med synpunkter och yrkanden till den 28 november, senast kl 

13. Samverkan sker på FVG den 5 december.  

SACO samverkar överenskommelsen, övriga närvarande 

förbund återkommer om samverkan eller MBL. 

 

8. Arbetsmiljö  
 

Cesam-protokollet 

Aktuellt protokoll för Cesam för oktober 2024 finns att tillgå 

på intranätet.  

 

Rapporter från avdelningar och samverkansgrupper  

 

Äldreomsorg 

Samverkan har skett och att protokoll finns tillgängligt. 

 

Avdelningen Individ och familjestöd 

Information om samverkan saknas på grund av frånvaro. 

   

Avdelningen förskola och fritid 

Samverkan har skett och protokoll finns tillgängligt.  
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Avdelningen HR och kansli, Ekonomiavdelningen samt 

enheten för Stadsmiljö  

Samverkan har skett och protokoll finns tillgängligt.  

 

Lokalförsörjning förvaltningshuset 

Jonas Ransmyr informerar om att det finns behov av att göra 

en långsiktig översyn av hur förvaltningen använder lokalerna 

på bästa sätt. Tidigare i år har förstudie och 

beläggningsmätning genomförts. Serviceförvaltningen 

Lokalplanering har fått i uppdrag att hitta en bättre lösning 

med syfte att förbättra arbetsmiljön och effektivisera 

lokalutnyttjandet. 

 

Lokalförsörjning förvaltningshuset kommer att vara en 

stående punkt på agendan, framåt. 

 

SACO lyfter att när det gäller beläggningen i huset så bör det 

beaktas att socialsekreterare kan ha varit på besök, viss del av 

dagen. SACO frågar om det är tänkt att skapa aktivitetsbaserat 

arbetssätt? Jonas Ransmyr svarar att vi avvaktar 

Serviceförvaltningens förslag, men förvaltningen ser behov av  

ett mer flexibelt arbetssätt. 

 

 

9. Information från facken 
 

Sveriges Lärare – under de närmaste veckorna kan det vara 

svårt att nå ombudet, vid behov kontakta förbundet 

 

Kommunal – ett av ombuden har gått utbildning via AFA 

försäkring   

 

SSR – inget att rapportera 

 

SACO – gemensam förhandlingsframställan har lämnats in för 

ett kollektivavtal om sexuella trakasserier, för medarbetare 

som utsätts av ”tredje man”. Stadshuset kommer att kontakta 

respektive förvaltning för att följa upp status i frågan. 
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10. Övriga frågor 
 

SSR – vad har hänt när det gäller Friskvårdsfaktorer? 

Kommunal, Sveriges Lärare och arbetsgivaren går utbildning 

via Sunt Arbetsliv under november. Återkoppling kommer att 

ske under våren 2025. 

 

SSR – finns det en samverkansgrupp när det gäller 

planeringen av medborgarkontoret? Elisabet Tullgren svarar 

att medborgarkontoret planeras inom avdelningen Individ- och 

Familjestöd, enhet Vägledning och Stöd, det samverkas inom 

ramen för den avdelningens SVG. 

 

Sveriges Lärare - frågar om nämndens möten kommer att 

alternera mellan olika lokaler, enligt tidigare information? 

Elisabet Tullgren svarar att Kulturhuset ligger bra till med 

tanke på kollektivtrafiken och att lokalen är funktionell för 

nämndens möten. 

 

11.  Val av justerare 
 

Justering sker digitalt. I mailet ska det tydligt stå om det finns 

synpunkter eller ej samt tydligt att det justeras. Protokollet 

skickas ut senast fredagen den 8 november. Synpunkter och 

justering ska ske senast måndagen den 11 november klockan 

12.00. 

 

12. Nästa sammanträde 
 

Nästa sammanträde kommer att ske den 5 december.  

 

Inbjudan via Zoom kommer även fortsättningsvis. 

 

Vid protokollet 

Petra Wahlgren   

HR konsult 


